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Zápis 
ze zasedání Krizového štábu MČ Praha 10, konaného dne 27. 2. 2022 od 17:00 hod. formou 

videokonference 
 
Přítomni:  
Členové Bezpečnostní rady MČ Praha 10: Renata Chmelová (starostka MČ), Ing. Jana Komrsková  
(1. místostarostka MČ), Mgr. Michal Kočí (člen rady MČ), JUDr. Jana Hatalová MBA (tajemnice ÚMČ), 
plk. Mgr. Renáta Havlíková (ředitelka OŘ PČR Praha IV), Ing. Michal Ridl (ředitel OŘ MP Praha 10),  
Ing. Marek Šuran (tajemník krizového štábu). 
 
Členové rady a zastupitelstva MČ Praha 10: Ing. Petr Beneš (místostarosta MČ), MgA. David Kašpar 
(místostarosta MČ), Ing. arch. Martin Valovič (místostarosta MČ), Ing. Lucie Sedmihradská (členka rady 
MČ), Mgr. Václav Vlček (člen zastupitelstva MČ). 
 
Pracovníci ÚMČ Praha 10: Bc. Jan Hamrník (vedoucí oddělení tiskového), Bc. Pavel Petřík (vedoucí 
odboru sociálního), Mgr. Tomáš Urbánek (vedoucí odboru majetkoprávního), Mgr. Martin Bahenský 
(vedoucí oddělení sekretariátu starostky), Bc. Miloš Jurča (vedoucí oddělení bezpečnostního 
managementu), Hana Huljaková (vedoucí oddělení informační kanceláře), Ing. Kateřina Smělá (vedoucí 
odboru ekonomického), Mgr. Karin Horníková (vedoucí odboru občanskosprávního), Ing. Roman 
Březina (vedoucí odboru bytů a nebytových prostor), Ing. Jiří Hladký (vedoucí odboru hospodářské 
správy). 
 
Omluvena: Mgr. Bc. Jana Vinterová (vedoucí odboru školství). 
 
Renata Chmelová (starostka MČ) 

 Přivítala přítomné. 
 Krizový štáb byl svolán kvůli přílivu uprchlíků z Ukrajiny, kteří do české republiky přicházejí kvůli 

válečnému konfliktu. 
 Navrhla, jaké záležitosti by mohly být projednány (Příloha č. 1). 

 
Ing. Petr Beneš (místostarosta MČ) 

 Nesouhlasím s tím, aby byl kvůli této situaci svolán krizový štáb. Navrhoval jsem, aby byl svolán 
zítra tj. v pondělí od 8:00. Hl. m. Praha do této doby taktéž nesvolalo krizový štáb. 

 Navrhuji, aby byl řešen pouze bod 2. (Příloha č. 1). 
 
plk. Mgr. Renáta Havlíková (PČR) 

 Bude zajištěn výkon služby u ubytovacích služeb s vyšší koncentrací ukrajinských uprchlíků. 
 Aktuálně je zřízena telefonní linka MV pro pomoc a informování uprchlíků. 
 Celou záležitost ohledně uprchlíků aktuálně intenzivně řeší MV (azylová a migrační politika). 

 
Ing. Michal Ridl (ředitel OŘ MP Praha 10) 

 Provádíme stejnou činnost jako PČR, nemám žádné další doplňující informace. 
 
Ing. Petr Beneš (místostarosta MČ) 

 Celou záležitost ohledně uprchlíků, tak jak zmínila paní ředitelka Havlíková, koordinuje MV a 
na této úrovni by to také mělo zůstat. Měli bychom čekat na jejich informace. 

 
plk. Mgr. Renáta Havlíková (PČR) 

 Na stránkách MV jsou relativně ucelené informace o tom, co se má dělat v případě potřeby 
ubytování. 
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Ing. Petr Beneš (místostarosta MČ) 
 V tuto chvíli není potřeba krizový štáb ale, aby zasedala rada, která má rozhodovací pravomoci. 

 
Renata Chmelová (starostka MČ) 

 Požádala zastupitele za Pirátskou stranu, aby se, v případě, že nechtějí být na zasedání 
krizového štábu, se odpojili. 

 
MgA. David Kašpar (místostarosta MČ) 

 Požádal o uklidnění situace a o to aby se řešili věci, které pomohou s aktuálním problémem 
uprchlíků. 

 
Ing. Jana Komrsková (1. místostarostka MČ) 

 Já a pan radní Kočí jsme členy bezpečnostní rady a odpojovat se nechceme. 
 
Ing. Marek Šuran (tajemník krizového štábu) 

 Vysvětlit rozdíl mezi bezpečnostní radou a krizovým štábem. 
 V tuto chvílí se jedná o mimořádnou událost. Nejsou k dispozici žádná krizový opatření (není 

vyhlášen krizový stav) a rozhodovací pravomoci jsou v tuto chvíli v rukou rady MČ a 
zastupitelstva MČ. 

 V případě, že by se odpojili dva členové bezpečnostní rady, za pirátskou stranu, nebylo by 
možné v jednání krizového štábu pokračovat (nebyla by přítomna nadpoloviční většina členů 
bezpečnostní rady). 

 
Renata Chmelová (starostka MČ) 

 Požádala o vytvoření návrhu seznamu možného ubytování (Odbor bytů a nebytových prostor) 
na základě výzvy primátora hl. m. Prahy. 

 
Ing. Petr Beneš (místostarosta MČ) 

 Dodal aby byly v seznamu i objekty ihned k nastěhování a aby OBN nedělal seznam 
soukromých objektů. 

 
Renata Chmelová (starostka MČ) 

 Zmínila volné prostory v BD Malešice a případné volné prostory pro materiální pomoc. 
 
Ing. Petr Beneš (místostarosta MČ) 

 V této záležitosti je potřeba jednat s panem místostarostou Sekalem. 
 
Renata Chmelová (starostka MČ) 

 Dostala jsem informaci od pana Maňase, že PRAHA 10 - Majetková, a.s. je připravena 
zprovoznit bytové a ubytovací jednotky v BD Malešice. 

 
Ing. Jana Komrsková (1. místostarostka MČ) 

 Orgány PRAHA 10 - Majetková, a.s. se neshodly na tom, že je BD Malešice připraven na 
ubytování uprchlíků. 

 
Ing. Petr Beneš (místostarosta MČ) 

 Musíme najít formu jak prostory MHMP nabídnout. O tomto není v tuto chvíli rozhodnuto. 
Musí o tom rozhodnout rada MČ.  
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JUDr. Jana Hatalová MBA (tajemnice ÚMČ) 
 Z MHMP jsme prozatím dostali informace o letácích pro uprchlíky, stáncích na nádražích, 

bezplatné MHD. 
 
Renata Chmelová (starostka MČ) 

 Zítra tj. 28. 2. 2022 proběhne zastupitelstvo MČ Praha 10 (návrh ubytovávání uprchlíků mimo 
platné zásady, návrh finanční rezervy). 

 
Ing. Lucie Sedmihradská (členka rady MČ) 

 Materiál pro návrh vytvoření finanční rezervy je připraven, ale tato věc ještě projde politickou 
diskuzí. 

 
Renata Chmelová (starostka MČ) 

 Zítra tj. 28. 2. 2022 proběhne setkání primátora hl. m. Prahy se starosty MČ k aktuální situaci 
na Ukrajině. 

 
Předsedkyně krizového štábu poděkovala všem členům za účast. V 17:43 ukončila jednání krizového 
štábu. 
 
V Praze dne 2. 3. 2022 

 
 
 
 
 

Zapsal:  Ing. Marek Šuran 
tajemník Krizového štábu MČ Praha 10 

 
 
 
 
 
 
 

Schválila: Renata Chmelová 
starostka MČ Praha 10 
předsedkyně Krizového štábu MČ Praha 10 

 


